
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 5 2015 

 

Tid: 2015-05-11  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 306 hos Elisabeth                       Niklas Lundgren 

                         Ordf/sekr Rolf Brehmer                                   Ingmar Ekström 

                                                                                        Mattias Pålsson 

                                                                                        Elisabeth Feichter 

                                                                                        Ola Laggar 

                   

                                        

                                                                                     

 §43  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§44 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§45 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                            

  

§46 Åtgärder med hänsyn till årsmötet 

Intet nytt. Se även utestående uppdrag 

 

  

§47 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    
Värmesektionen      En plan för framtida batteribyten och en kostnadskalkyl tas fram.  

                                Läckage i UC 2 undersöks. 

 

Ekonomi                  Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok) 

                                 Banken har inget besked avseende ny ränta                                                                                                                                     

  

Miljö                       Bollplan, asfaltering återstår. Underhållsplanering diskuteras på nästa 

                               möte. Nyttjanderätt bollplan på ”ängen” kontrolleras i handlingarna. 

                               Bilar på väg till Björken kör för fort. Styrelsen beslöt att anlägga ett  

                              gupp vid Vallav 398 (görs samtidigt som asfaltering av bollplan )                                                                                               

                                                           

Garage                    Intet 

 

Fiber                       Erbjudande om högre datahastighet från Telia. Krister tar fram mer  

                              fakta. Beslut nästa möte 
                                

 

                             

§48  Post och annat  

Intet 

  

 



 

§39 Uppdragslistan  
Uppdaterad . Bifogas 

 

 

§40 Övriga frågor 

 Hemsidan behöver uppdateras bl.a. ekonomi (sekr) 

Förslag till Mossblad klart till nästa möte. Uppdatera Juni -14 (sekr) 

 

 

§41  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

6                                      06-15                               Krister 

7                                      08-24                                Ola 

8                                      09-21                               Mattias 

9                                      10-26                               Ingmar 

10                                    12-07                                Mats 

Städdagar    18/4 och 17/10 

 

Traditionell vårmiddag med styrelsen m.fl. genomfördes fredagen den 8/5 

på restaurang Sjöboden 

 

 

§42  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat  

 

   

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: Vid nästa möte 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


